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stává nástrojem diktatury v policejním státě?
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ČESKO: Jsem názoru, že kdyby hrdinná Policie ČR s takovým nasazením a s
takovým zájmem, s jakým řeší primitivní záležitosti, včetně honu na
„rouškaře“ také řešila a vyšetřovala plošné podvody na našich občanech a
další kriminálně trestnou činnost – to by byla paráda!

Avšak, stav naší obvykle líné a klientelismem prolezlé policie, a k tomu v každodenní praxi očividně
narůstající neodbornost a neznalost zákonů stran policajtů, spolu s libovůlí, kterou tito policajti
skutečnou odbornost nahrazují vnímám spíš tak, že u policie již dávno nejde o zájem o zákonnost a
spravedlnost, ale o stav ve kterém čím dál více policistů trestnou činnost sami páchají, na
objednávku vyrábí nebo zakrývají či tolerují, obětmi skutečné trestné činnosti pohrdají, a k tomu
působí zcela bez odpovědnosti za výsledky své práce, a to vše s prioritním cílem – dožít se důchodu,
nebo po 15-ti přečkaných letech získat výsluhu a odejít. Snad jediné, čeho se moderní policajt bojí,
tak je přijetí oznámení!

Ostatně i tak většina oznámení obvykle končí sdělením oznamovateli či poškozenému – jakousi
básničkou o tom jak se policii nepodařilo zjistit pachatele, a nezbývá tedy než věc odložit….atd., atd.

Zastávám proto názor, že potřebujeme výměnu ministra vnitra Jana Hamáčka, a urgentně
potřebujeme očistu policie.
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